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Téma: Chytré dopravní značky 
 
Námět:  
Chtěla bych natočit audio reportáž o chytrých dopravních značkách, které se budou 
v nejbližších měsících instalovat na vybrané brněnské přechody pro chodce. Pro reportáž 
bych vyzpovídala starostu Kohoutovic, který vysvětlí, proč se město rozhodlo zrovna pro 
vybraný přechod (v minulosti tady docházelo ke srážkám chodců). Potom bych chtěla 
zkontaktovat vývojáře z brněnské technologické firmy, který by značku popsal a vysvětlil 
důvod jejího vzniku. Na závěr bych přidala obecný přehled – kde budou značky umístěny, 
jaká je jejich cena… 
 
 
 


